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“Het verzorgen van een sessie op 
de HOlink was spannend, maar 

vooral ontzettend waardevol en heel erg leuk. Kennis delen is niet 
alleen leren, maar ook leveren van een bijdrage. De reacties na 
mijn sessie (over de mogelijkheden van ons SIS) waren positief en 
bevestigden het belang van openheid en delen van kennis. Mijn tip 
voor nieuwe presentatoren: blijf jezelf en toon zowel de sterke als 
de minder  sterke kanten. Dat maakt de sessie eerlijk en toeganke
lijk. De HOlink blijft voor mij van grote waarde, vooral kijken naar 
de toekomst van het hoger onderwijs, waarbij het essentieel is om 
kennis te blijven delen in de hele keten.
De HOlink is voor mij een jaarlijkse gelegenheid om vakgenoten 
te ontmoeten, kennis op te doen en anderen te informeren over 
nieuwe ontwikkelingen binnen onze instelling. Het thema is 
altijd actueel, vooral dit jaar gezien de bezuinigingen waarmee 
we te maken hebben. Het hoogtepunt blijft de ontmoeting met 
collega’s tijdens de parallel sessies en de informele momenten, 
zoals het  gezamenlijke eten. De conferentie brengt beleid en uit
voering, klanten en ketenpartners samen – een unieke kans om 
te netwerken en actualiteiten te bespreken. Het is een gezellige en 
ongedwongen sfeer waarin je leert, deelt en groeit. Voor wie twijfelt: 
je weet pas wat je mist als jouw collega kennis heeft opgedaan die 
jij niet hebt, omdat je er niet bij was.”

2025

2 en 3 juni
Papendal




